
 

Nieuws voor de leden 

Hoe nu verder met beveiliging van onze installa3es? 
We willen hierbij terugkomen op dit onderwerp uit onze vorige nieuwsflits. De schade bij BOR2 is nog 
niet afgehandeld. We wachten op een herstelvoorstel van onze installateur, waar we flink achteraan 
ziCen. We hebben de Djd genomen om na te denken over mogelijke toekomsDge schade en hoe we 
die kunnen voorkomen. Dat willen we graag aan jullie voorleggen. Schade kan door verschillende 
oorzaken ontstaan: bijvoorbeeld  weersomstandigheden, menselijke fouten bij dakonderhoud, brand 
en moedwillige beschadiging door derden, zoals we recent hebben ondervonden. Binnen redelijkheid 
wordt dit allemaal gedekt door onze verzekering. De installaDes zijn gekeurd, en we hebben goede 
afspraken met de dakeigenaren. 

De diefstal van de panelen bij BOR2 heeG ons verrast. Waarschijnlijk hebben ze vanaf het minder 
goed beveiligde terrein van de zuivering het dak van BOR2 vrij makkelijk kunnen bereiken. We 
vermoeden dat het toch een eenmalig incident is geweest. Als de tweedehands markt lucraDef zou 
zijn geweest voor de dieven, dan zouden ze meer panelen hebben meegenomen, of de acDe hebben 
herhaald. Ons is geen vergelijkbare diefstal bekend in de omgeving. 

NieCemin hebben we alternaDeven voor verdere beveiliging en prevenDe onderzocht. Aan plaatsing 
van betrouwbare bewegingsmelders, camera’s of tags met bijbehorende signalering zijn flinke kosten 
verbonden. Ook directe koppeling aan de beveiliging van de gemeente is afgewezen vanwege de 
lasDge procedures rond privacy. Al met al vinden we dat de kosten niet opwegen tegen de kosten die 
voor ons ontstaan als het incident zich mocht herhalen. Daarom hebben we het volgende besloten: 

• We zijn intensiever wekelijks de producDe aan het monitoren en gaan hier ook een interne 
procedure voor vastleggen. Daarmee signaleren we ook kleinere schade en funcDeverlies in 
een vroeger stadium. We zoeken daarvoor per dakproject nog een vrijwilliger die wordt 
meegenomen in de procedure, zodat de bij Djdelijke uitval van de bestuurleden de controle 
toch gewaarborgd is. Dat kost niet heel veel Djd en is best interessant. Wie meldt zich? Stuur 
een mailtje naar info@cohesieheiloo.nl.   

• We zien af van verdere investeringen in beveiligingsinstallaDes. 
• We gaan in overleg met de installateur wel maatregelen treffen om eventuele nieuwe 

panelen op BOR2 te beveiligen. 

We kunnen ons voorstellen dat u hierover vragen heeG of andere 
ideeën. Laat het ons weten. 

Teruggaaf energiebelas6ng over 2022 nog niet ontvangen? 
Meld het! Zie ook de uitleg op onze vorige nieuwsflits. 
ReacDes zijn welkom: dat kan met een antwoord op deze Email naar 
Hans Koekkoek: info@cohesieheiloo.nl 
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